
V ŠENTJOŠTU

Odslej tudi
športno
društvo

Posebno v zimskem času aktivna šentjoška
mladina najbrž ni nepoznana v viški občini. Že
nckaj let vsako zimo pnpravimo več smučarstih
lekmovanj tako v občinskem mcnlu. nekajkrat
pa smo pripravili tekmovanje v veleslalomu in
smučarekem teku tudi za posamezne OZD. Se-
veda se tudi v lctnem času redno športno udej-
stvujemo. Udeležujemo se raznih športnih pri-
reditev in tekmovanj v nogometu. košarki. na-
miznem tenisu. itd . ki jih organizira občinska
ZTKO in drugi. Vendar se je pogosto dogajak).
da razpisa na lckmovanjc nismo prejeli. ali smo
zanj izvcdeli dokaj pozno in še to povsem slu-
čajno Prav tako je morala finančno plat pokri-
vati OO ZSMS Sentjošt. ki pa nima posebno
visokih finančnih sredstev. saj je njcn edini vir
prihodka članarina.

Iz omenjenih razlogov smo pričeli Šent joščani
razmišljati o športnem društvu. Najprej je bil
ustanovljen pripravljalni odbor. ki je imel polne
roke dela. preden smo sklicali 13. decembra
uslanovni občni zbor. Stevilna udeležha vseh
krajanov. posebno še mladine. je ponavno polr-
dila potrebo po ustanovitvi tega drušJva. Na
ustanovnem občnem zboru smo sprejeli statul.
izvolili predsedstvo in vodje sekcij. kot so: pla-
ninstvo. košarka. odbojka. nogomet. namizni
tenis. kolesarstvo. šah. spioina rekreacija in
smučanje.

Sprejeli smo okvirni program dela. ki pa bo
podrobno obravnavan in razčlenjen že na prvem
sestanku upravnega odbx>ra in vodij posameznih
sekcij. Aktivnost posamezne sekcije bo odvisna
predvsem od zanimanja krajaiKrv-. Poskrbljeno
bo tudi za določeno mero strokovnosti. saj sta
med nami tudi dva štiulenia V'$TK. ki študij že
končujeta.

Po svojih močeh se bo vsak Šentjoščan trudil
za čim boljšc delovanje športnega društva. vabi-
mo pa vsc občanc. da st nam pridmžite in st
udeležite predvscm raznih tekmovanj. ki jih bo
§D Šentjošt v teku leta organiziralo.
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